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آزمایشگاه تشخیص مولکولی به منظور تسریع در روند بیماریابی در دهدشت راه اندازی شد.
به گزارش خبرگزاری صدا و سیما مرکز کهگیلویه و بویراحمد، مدیر شبکه بهداشت و درمان کهگیلویه گفت: آزمایشگاه تشخیص مولکولی 

یا همان پی سی آر دهدشت با هدف تسریع در روند پاسخ دهی به مردم درخصوص نتایج تست کرونا آغاز به کار  کرد.
دکتر محمد طاهر طیب زادگان افزود: این آزمایشگاه پس از اخذ تأییدیه از سوی انستیتو پاستور ایران و آزمایشگاه مرجع سلامت کشور، 

راه اندازی شده است.
وی ادامه داد: با بهره برداری از این مرکز، آنالیز پی سی آر نمونه های گرفته شده از مراجعان در شهرستان های کهگیلویه، چرام و لنده برای 

تشخیص بیماری کرونا در شهر دهدشت انجام می شود.

راه اندازی آزمایشگاه تشخیص مولکولی در دهدشت

شهر  عقب ماندگی های  جبران  اینکه  بابیان  کازرون  شهردار  سرپرست 
کازرون با حمایت خبرنگاران و اصحاب رسانه محقق می شود، گفت: بدون 
توجه به مسائل سیاسی و حاشیه سازی تمام تلاشم را در راه اعتلای این شهر 

تاریخی به کار می بندم.
سرپرست  نوذری  رضا  کشکولی:  هاشمی  محمدحسین  خبری/  سرویس 
شهردار کازرون در نخستین جلسه خود با خبرنگاران به مناسبت گرامیداشت 
روز خبرنگار در سخنانی با اشاره به اهمیت خبر در دنیای امروز گفت: اگر 
در یک لحظه فکر کنیم که در جامعه ای بدون خبر زندگی می کنیم و هیچ 
گونه خبری از پیرامون خود به موقع به ما نرسد، درحقیقت زندگی کردن 
در فضای بی خبری محال است که همین امر اهمیت کار خبر و رسانه ها 

را مشخص می کند.
اینکه خبر در بالا بردن فرهنگ و علم و برطرف کردن  با اشاره به  وی 
نشر خبر  با  تصریح کرد: خبرنگاران  دارد  اهمیت  بسیار  مشکلات جامعه 
و  می کنند  رفع  را  جامعه  مشکلات  از  بسیاری  خود  موقع  به  و  درست 

مسئولان را به تلاش وا می دارند.
توسط  جامعه  در  صدق  اخبار  نشر  لزوم  به  کازرون  شهرداری  سرپرست 
خبرنگاران و اصحاب رسانه اشاره کرد و گفت: خبر خوب و مسرت آوری 
برای  بسیار  می یابد  انتشار  رسمی  خبرنگاران  و  رسانه  اصحاب  توسط  که 
پردازی های  حاشیه  و  امیدی ها  ازنا  بسیاری  جلوی  و  بوده  مفید  جامعه 

ناصواب گرفته می شود.
سرپرست شهرداری کازرون با بیان اینکه خبرنگاران و اصحاب رسانه برای 
بدست آوردن یک خبر درست و راستین حتی جان خودشان را در معرض 
خطر قرارمی دهند، یاد و خاطره شهدای خبرنگار به ویژه خبرنگار شهید 
محمود صارمی که جان خود را در این عرصه از دست داد گرامی داشت 
مدیران  و  مسئولان  و گوش  خبرنگاران چشم  و  رسانه  اصحاب  افزود:  و 
هستند و در راه اعتلای فرهنگ وآگاهی بخشی به جامعه از هیچ کوششی 

دریغ نمی ورزند.
 وی تصریح کرد: بعضی اتفاقاتی در جامعه رخ می دهد که مسئولان از آن 

بی خبر هستند، بنابراین اطلاع رسانی به موقع توسط خبرنگاران باعث می شود 
به آن مشکل و خبری که از چشم مسئولان به دور مانده پرداخته می شود و 

همین امر تأثیر مثبتی در جامعه به وجود می آورد.
 سرپرست شهردار کازرون از فعالان عرصه خبر این شهرخواست هرگونه 
انتقاد و پیشنهادی از مجموعه شهرداری دارند در فضایی آرام و بدون حاشیه 

مطرح کنند و شهرداری را از حمایت خودشان بی نصیب نگذارند.
نوذری گفت: از اینکه توفیق خدمت در شهر تاریخی کازرون با حمایت 
اعضای شورای اسلامی این شهر شاملم شده سعی دارم از هیچ کوششی دریغ 
نورزم و بدون وابستگی به جناح و یا فرد یا گروه یا اشخاصی فقط تنها 
دغدغه ام به عنوان یک کازرونی خدمت به شهرم و جبران عقب ماندگی ها 

باشد.
سرپرست شهرداری کازرون تصریح کرد: امروز که در نیمه مردادماه قرار 
با  بودجه  اساس  بر  و خدمات،  درآمد  در حوزه  عمرانی،  بحث  در  داریم، 
پیشرفت 30 درصدی روبرو هستیم که در این خصوص راه کوتاه و پرفراز 
نشیب تا پایان سال جاری داریم و باید در شش ماهه دوم سال، دو سوم 

کارها را پیش ببریم.
نیز  جبری  سهراب  و  افشاریان  علیرضا  شهیدان،  مهدی  نشست،  این  در 

هرکدام جداگانه از جایگاه خبرنگاران و اصحاب رسانه سخن گفتند.
از  هدایایی  و  سپاس  لوح  اهدای  با  پایان  در  کازرون  شهردار  سرپرست 

خبرنگاران و اصحاب رسانه این شهر تقدیر کرد.

سرپرست شهرداری کازرون در نشست صمیمانه با فرمانده پادگان 07 ارتش 
بازگشایی مسیر 45 متری حد شرق این پادگان را خواست و توقع عمومی 

شهروندان عنوان کرد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری کازرون، فرمانده پادگان ۰۷ ارتش و 
هیئت همراه با حضور در شهرداری با مهندس رضا نوذری دیدار و انتصاب 

وی را به عنوان سرپرست شهرداری تبریک گفتند.
جزو  ارتش   ۰۷ پادگان  اینکه  به  اشاره  با  کازرون  شهرداری  سرپرست 
خاطرات غیرقابل حذف از ذهن همه کازرونی ها و بخشی از هویت شهری 
افتخار  با ارتش جان بر کف برای ما  است اظهار کرد: تعامل و همکاری 

است.
وی با تاکید بر لزوم بازگشایی مسیر 45 متری حد شرق پادگان، خاطرنشان 
ارتش  از  مردم  توقع  و  عمومی  خواست  یک  مسیر  این  بازگشایی  کرد: 
سرافراز است، بنابراین لازم است در جهت اجابت این خواست مهم عمومی 

با تعامل دو طرفه اقدام شود.

نوذری در ادامه تصریح کرد: تمام توان خود را جهت رفع مشکلات شهر 
و شهروندان به کار خواهیم بست و البته در این راه نیاز به همکاری دیگر 

ارگان ها و ادارات با مجموعه شهرداری داریم تا بتوانیم اثرات این تعامل و 
همکاری را در شهر مشاهده کنیم.

بین مجموعه شهرداری و پادگان ۰۷  از پیش  بر تعامل بیش  وی همچنین 
ارتش تاکید کرد.

سرهنگ داریوش بیژنی فرمانده مرکز آموزش ۰۷ کازرون ضمن تبریک 
انتخاب مهندس نوذری به عنوان سرپرست شهرداری کازرون از  به خاطر 
تلاش های بی وقفه مجموعه شهرداری در حوزه عمران و آبادانی شهر تشکر 

و قدردانی کرد.
هم  که  دارد  وجود  مختلف  موارد  در  همکاری  زمینه  ادامه گفت:  در  وی 
مفیدی  آثار  می تواند  برای شهر  ارتش و هم  برای مجموعه شهرداری، هم 

داشته باشد.
پارک  و  پیاده رو  زیباسازی  خاطر  به  شهرداری  مجموعه  از  پایان  در  وی 
این آمادگی  افزود: ارتش  حاشیه ای کنار پادگان ۰۷ ارتش تشکر کرد و 
با شهرداری  مختلف جهت حل مشکل شهروندان  زمینه های  تا در  دارد  را 

همکاری کند.

استان فارساستان فارس
استهبان

پایان جشنواره شعر رضوی شرق 
فارس

 

و  مهم  رویداد  را  رضوی  شعر  جشنواره  کیامرث،  امید 
را  منطقه  شعرای  پررنگ  حضور  و  خواند  فرهنگی  غنی 
موجب  و  جشنواره  دوره  دومین  ارزشمند  رخدادهای  از 
را  سروده   ۸۴ شاعر،   ۴۴ گفت:  و  دانست  آنها  همبستگی 
در دو بخش شعر کلاسیک و شعر نو به دبیرخانه جشنواره 

فرستادند که در پایان ۶ سروده برگزیده شدند.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی اداره کل 
دومین  پایانی  آیین  فارس؛  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
جشنواره شعر رضوی منطقه شرق فارس به پیشنهاد اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس و با تلاش اداره فرهنگ 
انجمن شعر شهید رابع  استهبان و همکاری  ارشاد اسلامی  و 

به بستر مجازی برگزار شد و برگزیدگان خود را شناخت.
امید کیامرث، رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی استهبان 
در این آیین با اشاره به شاعران برجسته کشوری در دومین 
جشنواره شعر رضوی منطقه شرق فارس و با بزرگ داشتن 
دبیرخانه  به  را  خود  سروده های  که  آیینی  شاعران  همه 
دارای  را  دریافتی  سروده های  همه  فرستاده اند،  جشنواره 
و  برشمرد  ویژه ای  ارزش  و  بالا  کیفیت  معنوی،  جایگاه 
ترویج  و  اسلامی  ایرانی  هویت  در شکل گیری  شعر  گفت: 
فرهنگ دینی ما جایگاه والایی دارد که شاعران به خوبی به 

آن پرداختند.

استان بوشهراستان بوشهر

رئیس شورای شهر عسلویه:
در سخت ترین شرایط شورا 
و شهرداری را تحویل گرفتیم

رئیس شورای شهر عسلویه گفت: اولویت کار ما رسیدگی به 

وضعیت مدارس شهر است و انتظار داریم تا مدیرکل نوسازی 
مدارس استان بوشهر به این موضوع ورود کنند.

به گزارش خبرنگار ایلنا از عسلویه، علی محمدی در نشست 
با  اعضای شورای ششم و سرپرست شهرداری شهر عسلویه 
اصحاب رسانه و خبرنگاران  به مناسبت روز خبرنگار  با اعلام 
شهرداری  و  شورا  شرایط  سخت ترین  در  افزود:  مطلب  این 
ندارد  بودجه ای  شهرداری  که  حالی  در  گرفتیم،  تحویل  را 
برنامه ریزی ها  با  و حقوق کارکنان دو ماه عقب است ولی 
و  مردم  همیاری  و  با کمک  کرده ایم  ترسیم  که  اهدافی  و 
تلاش کارکنان شهرداری این مشکلات را پشت سر خواهیم 

گذاشت و رو به جلو حرکت خواهیم کرد. 
وی اضافه کرد: اولویت شورای ششم رسیدگی به وضعیت 
از  بعضی  و  است  پرورش  و  آموزش  بحث  و  شهر  مدارس 
مدارس شهر عسلویه تخریبی هستند که زیبنده دانش آموزان 
باید  استان  نوسازی مدارس  نیست،  مدیر کل  شهر عسلویه 
به  این موضوع ورود کنند و ما هم پیگیری هایی از طریق 

نماینده مجلس و فرماندار شهرستان انجام خواهیم داد.

عسلویه
مدیرعامل سازمان منطقه ویژه اقتصادی 

انرژی پارس جنوبی:

مرکز آموزش فنی و حرفه ای گاز 
کشور در منطقه پارس جنوبی 

راه اندازی می شود
 

پارس  منطقه  فنی و حرفه ای گاز کشور در  مرکز آموزش 
جنوبی در شهرستان عسلویه راه اندازی می شود که بخش اعظم 
تجهیزات و ساختمان فنی و حرفه ای آن تکمیل شده و در 

دهه فجر امسال افتتاح می شود.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از عسلویه، سخاوت اسدی در 
نشست بازنگری و انعقاد تفاهم نامه برای توانمندسازی نیروی 
ماهر مورد نیاز شرکت های مستقر در منطقه ویژه اقتصادی 
انرژی پارس با بیان اینکه، مهارت آموزی نقش مهم و ویژه ای 
پارس  در  نیروها  داشت:  اظهار  دارد  نیروها  اشتغال زایی  در 
فعالیت  جنوبی در رشته های مختلف فنی و خدماتی مشغول 
این  سیاست های  از  یکی  بومی  نیروهای  اشتغال  و  هستند 

سازمان در پارس جنوبی است.
یک  را  جنوبی  پارس  در  اشتغال  برای  مهارت آموزی  وی 
اساس  بر  مهارتی  آموزش  کرد:  بیان  و  دانست  ضرورت 
نیازسنجی شرکت ها و صنایع مستقر در منطقه پارس جنوبی 
زمان  کوتاه ترین  در  آموزش دیده  نیروهای  تا  شد  برگزار 

ممکن جذب بازار کار شوند.
مدیرعامل سازمان منطقه ویژه اقتصادی انرژی پارس جنوبی 
با تأکید بر ارائه آموزش های مهارتی بر اساس مشاغل مورد 
افزود:  ممکن  زمان  کوتاه ترین  در  آن  برگزاری  و  نیاز 
نیاز طرح های صنعتی در حال  اولویت موارد آموزشی، رفع 
اجرا و طرح های بهره برداری شده در پارس جنوبی است و 
امیدواریم بتوانیم رسالت خود در زمینه توانمندسازی جوانان 

منطقه برای ورود به بازار کار را تسریع کنیم.
اسدی با تأکید بر اینکه آموزش ها بر اساس نیاز روز و بازار 
برای  باید چارچوب مشخص  اضافه کرد:  ارائه می شود  کار 
اجرا دوره های مهارتی طراحی شود تا بتوان افراد بیشتری، با 

میزان آموزش بیشتری تحت آموزش قرار داده شود.
و  جنوبی  پارس  ویژه  منطقه  بین  تفاهم نامه  انعقاد  از  وی 

جوانان  توانمندسازی  برای  حرفه ای  و  فنی  آموزش  سازمان 
پارس  منطقه  در  مستقر  صنایع  در  اشتغال  و  بوشهر  استان 
جدید  تفاهم نامه  این  اساس  بر  گفت:  و  داد  خبر  جنوبی 
آموزش های مهارتی بر اساس نیاز صنایع و به صورت سالانه 
به روز شده تا نیاز نیرو ماهر در منطقه ویژه اقتصادی انرژی 

پارس در کوتاه ترین زمان ممکن برطرف شود.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

بندرعباس

شهردار منتخب بندرعباس خبر داد؛

تکمیل پروژه های نیمه تمام
 در دستور کار شهرداری بندرعباس

شهردار منتخب بندرعباس از پروژه های عمرانی شهرداری در 
محدوده منطقه چهار بازدید کرد.

به عنوان  انتخاب  از  نوبانی در نخستین روزهای پس  مهدی 
شهردار بندرعباس، از پروژه های عمرانی در حال اجرا بازدید 
کرد و افزود: تکمیل پروژه های عمرانی در حال انجام یکی 

از اولویت های شهرداری بندرعباس است.
به  اشاره  با  بندرعباس  منتخب  شهردار  ایسنا،  گزارش  به 
اینکه سرعت بخشی به اجرای پروژه های عمرانی شهری یک 
موضوع مهم در سیاست های شهرداری بندرعباس است، اظهار 
انجام در محدوده  از چند پروژه در حال  این روز  کرد: در 

منطقه چهار مدیریت شهری بازدید کرده ام.
پروژه بزرگ تعریض بلوار ساحلی در حد فاصل میدان لارک 
که  بود  پروژه هایی  از  یکی  حقانی  شهید  مسافری  بندر  تا 
مورد بازدید و بررسی توسط شهردار منتخب بندرعباس قرار 
گرفت. بر اساس این گزارش، پروژه مورد نظر با نام اولویت 
انجام است که نقش قابل توجه در رفع یک  پنجم در حال 
بر  پروژه علاوه  این  داشت.  بدنبال خواهد  را  ترافیکی  گره 
مسیر  دارای  نظر،  مورد  محدوده  در  ترافیکی  مشکلات  رفع 
تفرجی مشرف به دریا، مسیر دوچرخه سواری، پیاده روی و 
را طی  پایانی  مراحل  بود که  نیز خواهد  منظرسازی شهری 

می کند.

قشم

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم:
مجوز بدهند، ۵۰۰ هزار دوز واکسن 

کرونا وارد قشم می کنیم
 

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم گفت: وزارت بهداشت و 

درمان هنوز درخواست واردات واکسن کرونا از طریق این 
سازمان را نپذیرفته است.

به گزارش خبرنگار گروه استان های باشگاه خبرنگاران جوان 
از هرمزگان، علی درویش پور، مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
قشم گفت: درخواست واردات ۵۰۰ هزار دز واکسن کرونا 
را به معاونت غذا و دارو وزارت بهداشت و درمان داده ایم که 

هنوز موافقت آن را دریافت نکرده ایم.
افزود:  قشم،  شهرستان  کرونای  ستاد  جلسه  در  درویش پور 
مجموعه  این  ظرفیت های  تمام  از  کرونا  زنجیره  قطع  برای 
کرد  خواهیم  استفاده  درمانی،  مراکز  توسعه  و  تجهیز  برای 
نیازهای شبکه بهداشت قشم در اولویت این سازمان  و رفع 

است.
او گفت: همه ما باید از کادر درمان که از اسفند ۹۸ تاکنون 
در خط مقدم مقابله با این ویروس مهلک شبانه روز تلاش 
می کنند، حمایت کنیم و به جای افزایش تعداد تخت ها در 
بیمارستان باید به فکر کاهش شیوع بیماری در جزیره باشیم 

تا کادر درمان هم نفسی بکشند.
افزایش  با  افزود:  قشم  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل 
از هرگونه تجمع جلوگیری  باید  پایگاه های تزریق واکسن 
شود و نحوه نوبت دهی به مراجعه کنندگان هم اصلاح شود و 
در زمینه کمبود کادر درمان هم با استفاده از نیروهای دوره 
دیده هلال احمر، سپاه و ارتش و مربیان بهداشت آموزش و 

پرورش در این زمینه کمک کنیم.
کرونای  ستاد  مصوبات  اینکه  بر  تأکید  با  پور  درویش 
جدیت  با  باید  متخلفان  با  و  است  قانون  قشم،  شهرستان 
برخورد شود، افزود: کسانی که در اداره ها مصوبات را اجرا 
را  بهداشتی  دستورالعمل های  که  اصنافی  و  توبیخ  نمی کنند 

رعایت نکنند هم باید پلمب شوند.

استان خوزستاناستان خوزستان

اهواز

یک حسینیه دیگر در اهواز تبدیل
 به مرکز واکسیناسیون شد

 
 

 

مرکز علمی فرهنگی امام حسین )ع( به عنوان دومین حسینیه 
در اهواز تبدیل به مرکز واکسیناسیون شد.

به گزارش خبرگزاری فارس از اهواز، مرکز علمی فرهنگی 
امام حسین )ع( واقع در منطقه لشکرآباد از امروز تبدیل به 

پایگاه واکسیناسیون شد.
نماینده مردم در مجلس  تولیت آیت الله کعبی  با  این مرکز 

خبرگان رهبری فعالیت دارد.

متولدین سال ۱۳۶۲ به قبل می توانند با مراجعه به این مرکز 
واکسن کرونا دریافت کنند.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

باشت

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری
 و صنایع دستی کهگیلویه و بویراحمد:

بنای تاریخی پل بریم باشت 
به بخش خصوصی واگذار می شود

 
 

 

صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
کهگیلویه و بویراحمد گفت: براساس برنامه ریزی های انجام 
بخش  به  باشت  شهرستان  در  بریم  پل  تاریخی  بنای  شده 

خصوصی واگذار می شود.
به گزارش ایرنا، مجید صفایی در بازدید از پل بریم باشت 
اظهار داشت: این اقدام با هدف مرمت، حفاظت و بهره وری، 
زیرساخت های  توسعه  و  جدید  شغلی  فرصت های  ایجاد 

گردشگری در این شهرستان صورت می گیرد.
صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
کهگیلویه و بویراحمد تاکید کرد: تاکنون در هشت مرحله 
دهانه های این بنای تاریخی مرمت شده و امسال یک میلیارد 
تاریخی  بنای  مرمت  این  برای  اعتبار  ریال  میلیون   500 و 

اختصاص یافته است.
صفایی با اشاره به اینکه سنگ فرش، دیوارکشی و نرده کشی 
مراحل  در  بریم  تاریخی  پل  مرمت  مختلف  بخش های  از 
پیش بوده است، عنوان کرد: طرح مرمت پل بریم با هدف 

ماندگاری بیشتر این میراث ارزشمند تاریخی اجرا می شود.
صنایع دستی  و  گردشگری  فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
کهگیلویه و بویراحمد بیان کرد: با همکاری صندوق احیای 
وزارتخانه تاکنون 2 بنای تاریخی حمام کهیار و کاروانسرای 
خصوصی  بخش  به  استان  در  دهدشت  شهر  تاریخی  بافت 
فرهنگی، صنایع دستی  میراث  اداره  است.رئیس  واگذار شده 
و گردشگری باشت نیز در این بازدید گفت: واگذاری پل 
بریم به بخش خصوصی برای ایجاد امکاناتی مانند حجره های 
توسعه  نیاز  مورد  زیرساخت های  سایر  و  صنایع دستی  

گردشگری در این منطقه انجام می شود.
صادق ماندنی زاده اظهار داشت: چند سرمایه گذار برای ایجاد 
چنین طرح هایی در منطقه پل بریم اعلام آمادگی کرده اند و 
قرار است پس از طی مراحل قانونی این منطقه با  انجام مزایده 

برای سرمایه گذاری به بخش خصوصی واگذار شود.
وی عنوان کرد: هم اکنون یک اقامتگاه بومگردی در نزدیکی 
پل بریم با پیشرفت فیزیکی مطلوب در دست ساخت است. 

سرپرست شهردار کازرون:
جبران عقب ماندگی های شهر کازرون با حمایت خبرنگاران میسراست

در نشست سرپرست شهرداری کازرون با فرمانده پادگان 07 ارتش مطرح شد؛
بازگشایی مسیر 4۵ متری حد شرق پادگان ۰7 خواست و توقع عمومی شهروندان است

شهرداری 
کازرون


